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Aktualności

Jak nasze gminy radziły sobie z pozyskaniem pieniędzy unijnych?
2015-12-03
Wejście Polski  do Unii  Europejskiej  otworzyło przed samorządami możliwość pozyskiwania zewnętrznych środków na różnego
rodzaju inwestycje i przedsięwzięcia.

Ile unijnych funduszy w przeliczeniu na jednego mieszkańca pozyskał nasze gminy w ciągu minionego dziesięciolecia? Czasopismo
„Wspólnota" opublikowało właśnie „Ranking wykorzystania środków z UE w latach 2004 – 2014".

Zestawienie  wykonane  przez  profesora  ekonomii  Pawła  Swianiewicza  z  Uniwersytetu  Warszawskiego  oraz  doktor  nauk
ekonomicznych  Julitę  Łukomską  oparte  jest  przede  wszystkim  na  danych  pochodzących  z  samorządowych  sprawozdań
budżetowych

Więcej informacji na stronie internetowej www.wadowice24.pl
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